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Kuullaan kaupunginjohtaja Ritva Viljasen esitys kaupungin ajankohtaisista asioista. Keskustellaan 
vaikuttamistoimielimen roolista ja merkityksestä sekä kaupungin kehittämiseen liittyvistä ajankohtaista 
asioista.

Vammaisneuvosto 26.9.2018

Esitys:
Merkitään tiedoksi.

Käsittely:

Kaupunginjohtaja Ritva Viljasen esityksessään esiin nostamia teemoja olivat mm. kaupungin velan 
lyhentäminen ja taloudellinen kestävyys, lähiluonnon säilyttäminen, asukasosallisuus, asukasluvun 
kasvaminen ja kansainvälisyys. Hän käsitteli lyhyesti uutta palveluverkkosuunnitelmaa, mukaan lukien 
vammaispalveluverkkoa nyt ja tulevaisuudessa, ja esitteli lisäksi Uusi Vantaa -organisaatiouudistusta ja 
tämän hetkistä esitystä toimialarakenteesta. Viljanen lupasi tulla uudestaan vierailulle 
vammaisneuvostoon viimeistään vuoden päästä.

Esitystä seuranneessa keskustelussa nostettiin esille erityisesti tulevaisuus mahdollisen sote- ja 
maakuntauudistuksen jälkeen: vammaisneuvoston jäseniä huolettavia kysymyksiä olivat mm. vastuun 
jakautuminen kunnan ja maakunnan välillä, vammaisten henkilöiden sujuva pääsy palveluihin ja sote-
järjestöjen yleisavustusten turvaaminen. Viljanen korosti maakuntien ja kuntien yhteisen 
tavoitesuunnittelun tärkeyttä ja esitti itsekin huolta etenkin lasten ja nuorten mahdollisesta 
väliinputoaja-asemasta. Muita esiin nostettuja teemoja olivat mm. lähellä eläkeikää olevien työttömien 
määrä ja eläkkeelle pääsyn sujuvoittaminen, talous- ja velkaohjelman myötä karsittujen 
kuntoutuspalvelujen tulevaisuus ja ikäihmisten ilmaisten liikuntapalvelujen korkea ikäraja. 

Päätös:
Hyväksyttiin esitys. 


